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Zápis jednání regionální Komise mládeže a metodiky  
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje  

 

Termín jednání:  úterý 16. 4. 2024 

Místo jednání:  Google Meet 

Začátek jednání:  9:00  

Konec jednání: 11:45 

Přítomni: Lucie Predajňová, Radek Kubeš, Jan Novotný, Matyáš Reichl 

Omluvena:  Andrea Doležalová 

Sekretář: Jiří Matyáš 

_________________________________________________________________________________________ 

PROGRAM JEDNÁNÍ KMM: 
1. Přivítání 
2. Připomínkování předpisů 
3. KCTM, Regiodny,  LODM 
4. Různé 

 
 
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ: 
 
1. Přivítání – Lucie Predajňová přivítala účastníky jednání. Sekretář komise zopakoval způsob 

fungování KMM, která je poradním orgánem, rozhoduje RVV, který je řídicím orgánem soutěže na 
základě podnětů od všech dalších komisí. Cílem dnešního jednání je připomínkovat návrh předpisů 
soutěží pro sezónu 2024/25. 
  

2. Připomínkování předpisů 

• Sjednocení předpisů – byl projeven požadavek sjednocovat předpisy přípravek, elévů, mlžů 
– na Vysočině i v Jihočeském kraji, s cílem maximálně zjednodušit systém, nejen z důvodu 
přehlednosti pro rozhodčí, ale i pro trenéry a další účastníky. Je třeba hlídat dodržování 
rozměrů stanovených Pokynem k řízení regionálních soutěží. 

• Přípravky – doporučení u všech superhrubých časů posunout na hrubé časy a při rozdílu 
5 a více branek, upravit na SH čas. Měl by být zastavován čas při vstřelení branky, z důvodu 
oslavy gólu apod... Trenéři utkání hodně ženou. Tzn. potřebují více času na utkání. Závěr 
byl, že ideální je hrát 1x13 hrubý. Jan Novotný uvedl, že samotné rozcvičení dětí tolik není 
potřeba, protože využívají prostory kolem hřiště. Děti jsou živé. Hraniční čas pro „pobyt dětí 
na hale“ při jednom turnaji jsou 3 hodiny. Je třeba snížit prostoje mezi zápasy pro děti. 
Uvědomujeme si však také zvýšení náročnosti na pořadatelskou službu, nejen v případě 
stopování času. Je vhodné, aby rozhodčí měli náhradní míčky v kapse. 

• Elévové – byl předložen návrh na 1x15 hrubý (zamyslet se nad možností vypisovat 4+1 
soutěž paralelně k 3+1), další principy stejné jako u přípravek. Sjednotit stejné časy u holek 
a kluků – elévky stejný čas jako elévové. 

• Mladší žáci – zvláště pro Vysočinu bylo doporučení týmům hrát soutěže 5+1. Byla vznesena 
otázka možnosti hrát soutěž 4+1 a vypsat tuto soutěž, otázka zda může běžet paralelně 
soutěž 5+1 a 4+1 nebo 4+1 a 3+1. Jedním z návrhů je také možnost zakázat přihlášení 2-
3 družstev do soutěže 3+1, když není alespoň jedno družstvo v kategorii přihlášeno do 
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systému 5+1. Cíl je zajistit adaptaci lepších hráčů na systém 5+1, na Vysočině je přestup 
do stržů pro mnohé krizový. U soutěží 5+1 pohlídat zanesení povinnosti 15 cm snižovače. 

• Sjednocení systému soutěží mladších a starších žáků – Byla vznesena otázka sjednocení 
systému soutěží mladších a starších žáků. V rámci koše 5 by bylo ideální nasadit dvoukola, 
aby se zkvalitnila soutěžní úroveň. 3x10 mladší žáci, 3x13 starší žáci. V případě košů pro 4 
- 2x13 mlži, strži 2x13 strži - zde se hrají 3 utkání v rámci kola. 

• V soutěži starších žákyň, stejně jako u stržů, generovat tabulku vč. KB. 

• Byla vznesena možnost zakázat nastupování o rok starších holek, aby mohli nastupovat do 
kategorií chlapeckých ve větším počtu (např. 2 a více) v mladší kategorii. Například starší 
žákyně do mladších žáků. Čím dřív tím líp tlak na vytváření dívčích družstev. V ženské 
složce není problém půjčování hráček mezi družstvy na turnaji až do kategorie starších 
žákyň. 

• Bylo navrženo v předpisu definovat minimální počet družstev, které mají hrát soutěž 
regionálně (minimálně 5?) apod bez nutnosti propojovat soutěž s jinými regiony (x 1. liga 
juniorek v předchozích sezónách. 

• O nadstavbě u soutěže 5XM5 by mělo být rozhodnuto před losovacím aktivem. 
 

 
3. KCTM, LODM 

Jiří Matyáš konstatoval, že u některých realizačních týmů jsou pozdě posílány informace o akcích 
k hráčům, ale i sekretářům ČF a že je třeba situaci urychleně řešit. Zejm. u chlapců na Vysočině je 
třeba zajistit nápravu, trenéři jsou ve vzájemné shodě domluvení na postupu a předkládají změny 
ve složení RT: Nyní hlavní trenér Radek Kubeš a asistent Jiří Šenkýř, oba působili u RT jako 
asistenti a hráče znají. Spolupráce s Vítem Roseckým a Martinem Karbašem až do konce 
olympijského cyklu podmínkou. KMM navrhuje RVV přijmout navrženou změnu RT, svolat 
telekonferenční jednání mezi RT všech reprezentačních týmů, vedení obou KCTM zejm. Florbal 
Vysočina a harmonizovat všechny kroky k tomu, aby nový realizační tým byl co nejdřív schválen 
celostátní Komisí vzdělávání a mládeže a nahlášeny změny osob na krajský úřad. Na LODM můžou 
být na lavičce pouze dva oficiálně uvedení trenéři, ti samí trenéři se stravují spolu s týmem, spolu 
také bydlí a jsou zodpovědní za hráče. Pracovní dohodu sepisují s krajským úřadem. Podpůrný 
realizační tým nesmí být v době utkání u hřiště, vychází se z pravidel florbalu a požadavků na 
možnost identifikovat účastníky utkání. Dalším důvodem je bezpečnostní nastavení pravidel na 
Budvar aréně a jednotnost nastavení pro všechny krajské výpravy chlapců a děvčat.  
 
RT dívek i chlapců v Jihočeském kraji mají naplánováno dostatek TJ, hráči i hráčky by měli znát 
kompletní harmonogram až do LODM. RT dívek z Vysočiny bude sekretářem KMM vyzván 
k naplánování minimálně jedné akce. Všichni hlavní trenéři jsou povinni dodržovat Kodex trenéra 
zejm. v termínech včasného připravení pozvánky na reprezentační akce a jejího zaslání 
hráčům/hráčkám, trenérům a oddílům. Se všemi komunikují přímo hlavní trenéři. Je nutné, aby 
hlavní trenéři včas posílali výkazy o tréninku, jedná se o jednoduchou tabulku na jedné A4 straně, 
na základě výkazu je možné vyúčtovat cestovní náhrady, případně DPP apod. dle individuální 
domluvy.  

 
 

4. Různé 
 
 Další jednání bude naplánováno po regionální valné hromadě. 
 
 

Zapsal: Jiří Matyáš, sekretář komise 
Ověřila: Lucie Predajňová, předseda komise 

  


